

تعديل النظام الأساسي لشركة هيلي القابضة (ش.م.ع) المقترح عرضه على الجمعية العمومية في 25 ابريل 2024

Proposed changes to the Article Of Association which will be presented to the AGM on April 25, 2024

التعديل المقترح proposed	الصياغة الحالية Current	رقم المادة Article no
<p>أ. يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مكون من عدد (7) سبعة أعضاء تنتخبهم الجمعية العمومية للمساهمين بالتصويت التراكمي السري.</p> <p>ب. يجب في جميع الأحوال ان تكون اغلبية أعضاء المجلس بما فيهم الرئيس من مواطني الدولة.</p>	<p>أ. يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مكون من عدد (5) خمسة أعضاء تنتخبهم الجمعية العمومية للمساهمين بالتصويت التراكمي السري.</p> <p>ب. يجب في جميع الأحوال ان تكون اغلبية أعضاء المجلس بما فيهم الرئيس من مواطني الدولة.</p>	المادة (19) إدارة الشركة
<p>a. The Company shall be managed by a Board of Directors consisting of <u>Seven (7) members</u> elected by the General Assembly through secret Cumulative Voting.</p> <p>b. In all cases, the majority of the members of the Board, including the Chairman, shall be UAE Nationals.</p>	<p>a. The Company shall be managed by a Board of Directors consisting of <u>Five (5) members</u> elected by the General Assembly through secret Cumulative Voting.</p> <p>b. In all cases, the majority of the members of the Board, including the Chairman, shall be UAE Nationals.</p>	Article 19 Company Management